
Schůze Výboru základní odborové organizace FLÚ 

13. 9. 2021 13:00–14:00 

 

Přítomní členové výboru: Jan Frei, Juraj Hvorecký, Robert Novotný, Pavel Nývlt, Darja 
Zoubková. 

 

Za zapisovatele schůze byl určen Pavel Nývlt. 

Výbor schválil program schůze. Výbor vzal na vědomí, že nejsou připomínky k zápisu 
z minulé schůze Výboru. 

Juraj Hvorecký referoval, že od bývalého předsedy Výboru převzal disponentní práva 
k bankovnímu účtu. Upozornil, že vedení účtu je zpoplatněno, a navrhl prozkoumat možnost 
jeho převodu k FIO bance, a. s., která poplatky za vedení účtu nevybírá. 

Výbor prodiskutoval otázku, zda mají být všechna zasedání výboru otevřená všem členům; 
Darja Zoubková upozornila, že diskuse může být svobodnější v menším kroužku, zvláště 
kdyby se jednalo o kritických připomínkách k vedení ústavu. 

Juraj Hvorecký předestřel výsledky jednání s vedením ústavu o dohodách o práci z domova. 
Členové výboru berou na vědomí, že většina námitek byla zamítnuta s odkazem na zákoník 
práce, ale nepovažují za šťastné, že vypořádání vznesených námitek bylo svěřeno právní 
kanceláři, která připravila původní text. Také apelují na vedení ústavu, aby v budoucnu 
takovéto dokumenty podléhaly širší diskusi předtím, než jsou předány všem zaměstnancům 
k podpisu. 

Výbor prodiskutoval budoucnost stravenek. Juraj Hvorecký a Darja Zoubková informovali o 
stávající situaci: přechod na paušál bude možný nejdříve příští rok, a kolují zvěsti, že už 
v průběhu tohoto roku se zruší papírové stravenky. Oficiálně členové Výboru nebyli o 
změnách ohledně režimu stravenek informováni, což považují za nešťastné. Výbor zopakoval 
svou preferenci, aby se každý zaměstnanec, jejž se to týká, mohl rozhodnout, zda bude pobírat 
elektronické stravenky na kartu, nebo stravenkový paušál. Přes opakované urgence však od 
vedení ústavu ani hospodářské správy nedostal odpověď, zda je to možné. 

Juraj Hvorecký informoval, že příští rok budou zaměstnanci možná moci požádat o příspěvek 
z FKSP nejen na letní rekreaci nebo na příspěvek k pojištění, ale i na MultiSport kartu, 
umožňující využívat služeb různých sportovišť, fitness center a relaxačních zařízení. 
Upozornil, že všechny žádosti o příspěvek z FKSP spolupodepisuje předseda Výboru, a že 
jsou podnikány kroky k tomu, aby o příspěvky z FKSP žádalo více oprávněných 
zaměstnanců. 

Juraj Hvorecký informoval, že uspořádání výletu tento podzim již nebude možné, ale že by 
mělo být možné zařídit v průběhu první poloviny příštího roku komentovanou prohlídku Zlína 
a okolí. Výbor také prodiskutoval možnost jednodenního zájezdu za lyžováním na Ještědu 
nebo v Krkonoších a otázky možné účasti rodinných příslušníků a zaměstnanců Ústavu, kteří 
nejsou členy odborové organizace. Definitivní rozhodnutí o všech těchto otázkách bylo 
odloženo na příští zasedání. 



Výbor prodiskutoval otázku bonusových šeků za roky 2020 a 2021, a schválil (5 hlasů pro, 
0 proti, 0 se zdrželo) následující usnesení: šeky budou vyplaceny zároveň za roky 2020 a 
2021; částka za jeden rok bude stejná jako v roce 2019; na šek v plné výši má nárok každý 
člen, který jím byl 30. června daného roku. Na příští schůzi Výbor zváží, zda nepreferovat 
gastrošeky místo dosavadních poukázek do obchodních domů Tesco, a. s. 

Juraj Hvorecký informoval o chystané změně v komunikaci mezi personálním oddělením a 
zaměstnanci, kteří slaví významná životní jubilea. 

Výbor prodiskutoval bonusy pro členy odborové organizace na základě Přílohy č. 2 ke 
kolektivní smlouvě, bod 2/3 B. Výbor pověřil Darju Zoubkovou, aby zjistila, zda byly 
uplatňovány v minulosti, a schválil (4 hlasy pro, 0 proti, 1 se zdržel) následující usnesení: 
kterýkoli člen odborů, který od ledna do listopadu 2021 poprvé odejde či odešel do starobního 
nebo plného invalidního důchodu, má nárok na 1.500,- Kč podle výše uvedeného bodu 
Přílohy, odst. 1; kterýkoli člen odborů, jemuž se od ledna do listopadu 2021 narodí či narodilo 
dítě, má nárok na 2.000,- Kč podle výše uvedeného bodu Přílohy, odst. 4; odměny podle výše 
uvedeného bodu Přílohy odst. 2 a 3 nebudou rozdělovány. 

Juraj Hvorecký informoval o své schůze se členem, jenž si stěžoval na napjaté vztahy 
s vedoucím a na to, že byl ve zjevném rozporu s atestačním řádem atestován ve své 
nepřítomnosti (načež mu bylo navrženo prodloužení smlouvy pouze o 2 roky, proti čemuž se 
úspěšně odvolal). Výbor zatím nebude v této věci nic podnikat, ale bude situaci nadále 
sledovat. Výbor také prodiskutoval jmenování do pozice předsedy atestační komise a 
nejednotný přístup atestačních komisí, které na ústavu působí. 

Další schůze Výboru byla naplánována na druhou polovinu října; přesný termín bude 
upřesněn. 

 


